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- Mit sjette år som formand er ved, at være gået. Det betyder også, at min beslutning om at give 

posten som formand videre til nye kræfter er en realitet i dag. Jeg håber på, at vi efter i aften kan 

køre klubben videre med nye og friske kræfter, og jeg ser frem til, at kunne hjælpe en ny formand 

godt i gang med det kommende arbejde, hvis det er ønsket.  

- I det forgangene år, har antallet af medlemmer været svigende, nye er kommet til – endnu 

engang velkommen til jer, mens det par andre har meldt sig ud pga. arbejde, flytning og andre 

personlige årsager. Antallet af medlemmer i klubben er på omkring 40 inkl. Støttemedlemmer. 

-  I det forgangene år er der for alvor blevet taget hul på renoveringen af klubhuset. Der skal fra 

min og bestyrelsens side lyde en stor tak til alle, der har lagt kræfter og timer i arbejdet. Der er 

blevet lavet mange ting, og selvom arbejdet pt. er sat på pause pga. økonomien – kan alle være 

stolt af stolte af resultatet indtil videre. 

Aktiviteter i året, der er gået: 

- Sæsonens køreture har budt på mange forskellige ture rundt om i det danske land. Vi har igen i 

år ikke haft en fast turkalender, men medlemmerne har være gode til, at byde ind til både 

onsdags og søndagsture. Vi har derfor også valgt fra bestyrelsens side, at der ikke kommer en 

fast turkalender i år. 

 

- Efter et par års aflysninger, blev der i 2022 afholdt Harzentur i Kristi himmelfartsdagene, hvor 

den stod på socialt samvær og masser af mc ture for deltagerne.  

 

- 2022 har ligeledes budt på kaffemøder rundt om ved vores venskabsklubber, hvor vi har haft 

mulighed for, at mødes på tværs af forskellige mc klubber til kaffe og hygge. 

 

- 2023 var også året, hvor en anden tradition blev vækket til live igen. Nemlig den årlige tur til 

Hørning minirace. En tur med stort deltagere antal, som både på hård konkurrence og masser 

af grin. 

 

Til slut vil jeg gerne takke den øvrige bestyrelse for godt samarbejde de år, jeg har været formand. 

Derudover vil jeg gerne ønske den nye formand velkommen samt held og lykke med, at drive 

klubben videre. 

 

Thomas 


